
 Pagina 1 van 1 

Verslag raadsronde, Groene Kamer      30 november 2016 
Verslag: de heer Van Vlodrop 
 
Actualiseren Geluidhinderverordening 1995 
 
Aanwezig 
Voorzitter: de heer Mertens 
College: burgemeester Penn-te Strake 
Griffie:  de heer Jutten 
 
Fractievertegenwoordigers: 

de dames Canisius, Leers-Poelmans, Demas en Martens en de heren Vrehen, Pieters, 
Pauly, Haaken en Janssen 
 
 

De voorzitter opent om 19.00 uur de vergadering en heet alle aanwezigen welkom.  
 
CDA (de heer Brüll) vraagt om in de toekomst een overzicht van de verschillen bij te voegen. Het 
CDA heeft over de actualisering enkele vragen. 

 Het woord ‘burgemeester’ is overal vervangen door ‘bevoegd gezag’. Wat is daarvan de reden?  

 Artikel 2 lid 1 bevat een aanvulling: het activiteitenbesluit milieubeheer van de Wet milieubeheer 
is niet van toepassing. Wat is daarvan de reden? 

 
Voor Liberale Partij Maastricht (mevrouw Canisius), CDA (mevrouw Leers), SP, D66, PvdA en 
Partij Veilig Maastricht (de heer Haaken) is het onderwerp rijp voor besluitvorming. 
 
GroenLinks (de heer Janssen) sluit zich aan bij de vraag van het CDA om een overzicht van de 
verschillen. Er is verder sprake van alternatieven, terwijl er eigenlijk geen alternatief is. Een 
alternatief zou zijn dat er geen hinderverordening is. Spreker vindt dat het alternatief moet zijn om 
door te gaan met de verordening van 1995. Hij vraagt om een toelichting van de burgemeester. 
Verder is het voorstel voor GroenLinks een hamerstuk. 
 
Burgemeester Penn-te Strake merkt op dat in de nota de verschillen zijn opgenomen ten opzichte 
van de vorige verordening. Het gaat om een harmonisering van zaken die landelijk al op veel 
plekken gebruikelijk zijn volgens het VNG-model van 2015. Het gaat voornamelijk om de 
mogelijkheid om het geluid te regelen in de openlucht en onder andere leegstaande panden. 
Conform het landelijk model is ook de positie van de burgemeester veranderd. 
 
Tweede termijn 
 
Maastrichtse Volkspartij (de heer Vrehen) stemt in met het voorstel. Spreker heeft geconstateerd 
dat ook de beleidsregel voor straatmuzikanten wordt veranderd en hij wil weten of het gaat om een 
aparte beleidsregel. 
 
Voor Seniorenpartij (de heer Pieters), Liberale Partij Maastricht (mevrouw Canisius) en CDA 
(mevrouw Leers) is het onderwerp rijp voor besluitvorming. 
 
Burgemeester Penn-te Strake legt uit dat deze verordening een kapstok is, waarmee ook aan het 
geluid van straatmuzikanten regels gesteld kunnen worden. 
 
Maastrichtse Volkspartij (de heer Vrehen) constateert dat de beleidsregels voor straatmuzikanten 
nog worden opgesteld. Spreker wil weten of deze nog aan de raad worden voorgelegd. 
 
Burgemeester Penn-te Strake geeft bij monde van een ambtenaar aan dat de verdere invulling een 
verantwoordelijkheid is van het college. 
 
De voorzitter constateert dat het onderwerp als hamerstuk geagendeerd kan worden voor de 
raadsvergadering. Hij bedankt iedereen voor zijn bijdrage en beëindigt het overleg om 19.12 uur. 
 

 


